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Z Á P I S 

z 23. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 24. 4. 2025 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

    65 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

                 (z toho 2 poslanci PS PČR) 

            27 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

              4 zástupci ředitele MHMP 

                                      32 ředitelů odborů MHMP  

                                                           18 ředitelů organizací HMP 

                          2 poslanci PS PČR 

                             (současně i členové ZHMP) 

                          3 hosté 

                        14 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 163 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

 

RNDr. Daniel Mazur, PhD. – od 13 do 17 hodin 

 

Mgr. David Bodeček, MBA – od 9,15 do 10,15 

hodin 

 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček – od 24:00 hodin 

do konce jednání 

 

Mgr. Jan Chabr – pozdější příchod o 20 minut 

 

JUDr. Radmila Kleslová – od 16,15 do 18,30 

hodin 

 

Mgr. Jiří Knitl – od 12,30 do 14,30 hodin 

 

JUDr. Hana Kordová Marvanová – od 12 do 15 

hodin 

 

Ing. Zdeněk Kovářík – od 13,30 do 14,45 hodin 

 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od 16 do 17 hodin 

 

Mgr. Pavel Mareš – od 19,20 do 21 hodin 
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JUDr. Jiří Pospíšil – od 21 do 23,30 hodin 

 

MgA. Hana Třeštíková – od 19 hodin do konce 

jednání 

 

Petr Zeman – od 16,30 do 19 hodin 

 

Mgr. Zdeněk Zajíček – od 17 do 19 hodin 

 

Stanislav Nekolný, MBA – od 18,30 do 19,30 

hodin 

 

Václav Bílek – od 0,40 hodin do konce jednání 

 

 

 

23. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,07 hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

           

Ověřením zápisu byly pověřeny MgA. Kamila Matějková a Ing. arch. Zuzana 

Hamanová. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Mgr. Kateřina Arnotová 

6. člen  Dr.-Ing. Milan Urban 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností, pověřený řízením MHMP 

 

tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, pověřený řízením odboru legislativního a 

právního MHMP                                    

 

PRO: 44     PROTI: 1 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

http://www.praha.eu/
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Slib nového člena Zastupitelstva hl. m. Prahy pana Ing. Michala Biskupa 

 

 

Primátor hl. m. Prahy informoval, že dne 14. 4. 2025 podal do jeho rukou písemnou 

rezignaci na funkci člena Zastupitelstva hlavního města Prahy pan David Procházka. Tímto 

dnem zanikl panu Davidovi Procházkovi mandát člena Zastupitelstva hlavního města 

Prahy.   

 Podle § 56 odst. 1 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí 

a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, za člena Zastupitelstva 

hlavního města Prahy, jehož mandát zanikl, nastupuje náhradník z kandidátní listiny téže 

volební strany, a to dnem následujícím po dni, kdy došlo k zániku mandátu. Uvedl, že 

prvním náhradníkem z kandidátní listiny politického hnutí Starostové a nezávislí, podané 

pro volby do Zastupitelstva hl. m. Prahy konaných v roce 2022 byla Mgr. Pavla 

Karmelitová. Primátor hl. m. Prahy přítomné informoval, že paní Mgr. Pavla Karmelitová 

dne 14. 4. 2025 podala písemnou rezignaci na postavení náhradníka ve smyslu § 57 písm. 

b) cit. zákona. Dalším náhradníkem z kandidátní listiny téhož politického hnutí byl Ing. 

Michal Biskup, jemuž vznikl mandát člena Zastupitelstva hl. m. Prahy dnem 15. 4. 2025. 

 

            Primátor hl. m. Prahy požádal pana Michala Biskupa, aby předstoupil před 

předsednictvo ke složení slibu. Následně byl přečten text slibu, pan Michal Biskup jasně 

proneseným slovem „slibuji“ a podáním ruky primátorovi HMP slib stvrdil a jeho text 

podepsal. Poté se zapsal do Pamětní knihy hlavního města Prahy. Současně obdržel 

z rukou primátora hl. m. Prahy osvědčení člena ZHMP a pamětní stříbrnou plaketu 

určenou pouze pro členy Zastupitelstva hl. m. Prahy pro volební období 2022 – 2026. 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání 

v pondělí dne 14. 4. 2025 stanovila „Návrh programu jednání 23. zasedání Zastupitelstva“, 

který členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

v úterý doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, 

Radou schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné 

tisky byly následně zpřístupněny občanům. 

 

Primátor hl. m. Prahy uvedl, že na toto jednání předkládá doplněný tisk, a to bod 3, tisk  

Z – 13150 „k realizaci společné expozice a prezentace na veletrhu Expo Real 2025 a k 

návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy pro rok 2025” 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: náměstkyně primátora 

Komrsková, náměstek primátora Pospíšil, náměstkyně primátora Udženija, radní Klecanda, 

radní Kovářík, radní Zábranský 
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V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Valerie Bromová, Anna 

Vinklárková, Tomáš Turek 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, Zelenka, 

Matějková, Nacher, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Nepil, předsedkyně 

výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, 

Nekolný, předsedkyně výboru pro sport a volný čas ZHMP Čapková, radní Kovářík, 

náměstek primátora Hřib, Urban, předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a 

transparentnost ZHMP Arnotová, Hušbauer, Kolář, Bodeček, Vedralová, Scheinherr, radní 

Mazur, předseda výboru finančního ZHMP Brož, předseda výboru pro správu majetku 

ZHMP Benkovič, Kordová Marvanová, Tylová, předseda výboru pro strategické investice 

ZHMP Portlík 

 

Přestávka 30 minut byla následně prodloužena do 12 hodin a poté byla prodloužena ještě o 

10 minut 

 

V pokračující diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Bodeček, 

radní Klecanda, Nacher, radní Zábranský, náměstek primátora Hřib 

 

Procedurální návrh náměstka primátora Hřiba – umožnit vystoupit studentům Pražské 

konzervatoře 

Pro: 52 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Za studenty Pražské konzervatoře vystoupil Miroslav Svatoš. 

 

V pokračující diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, 

Zelenka, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, Bodeček, radní Klecanda, 

předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl, 

předsedkyně výboru pro sport a volný čas ZHMP Čapková, Nekolný, předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, Scheinherr, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, 

Drápalová 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – zařadit tisk Z – 13171 „k výrokům 

představitelů města o dostatečných kapacitách středních škol” jako první bod radního 

Klecandy 

PRO: 37   PROTI: 0   ZDR. 4 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Zelenky – zařadit tisk Z – 13168 „k neoprávněnému 

monitoringu emailové komunikace volených zástupců města pracovníky Magistrátu hl. m. 

Prahy” jako poslední bod primátora HMP 

PRO: 30   PROTI: 0  ZDR. 3 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu členky ZHMP Matějkové – zařadit tisk Z – 13169 „k situaci ve vedení 

příspěvkových organizací v sociální oblasti” jako první bod náměstkyně primátora 

Udženija 

PRO: 21   PROTI: 1   ZDR. 7 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera a člena ZHMP Urbana – zařadit tisk Z – 13010 

„výzva k omluvě náměstka Zdeňka Hřiba *****” jako první bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 31   PROTI: 12   ZDR. 3 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – zařadit bod „„Podezření ze zneužívání 

služebního vozu Magistrátu hlavního města Prahy Zdeňkem Hřibem ve volební kampani“ 

jako první bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 42  PROTI: 0   ZDR. 11 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila a člena ZHMP Scheinherra – zařadit bod „k 

navýšení prostředků na projekty BESIP v roce 2025“ jako první bod náměstka primátora 

Hřiba 

PRO: 50  PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Rázga a člena ZHMP Nachera – zařadit tisk Z – 13166 

„k problematice krátkodobého ubytování na území hl. m. Prahy” jako první bod radního 

Zábranského 

PRO: 58   PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nekolného, člena ZHMP Prokopa a člena ZHMP 

Hušbauera – zařadit bod „koordinace uzavírek, katastrofální dopravní situace v Praze“ jako 

první bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 18   PROTI: 0   ZDR. 18 

Nebylo přijato. 

 

Návrh členky ZHMP Čapkové – zařadit tisk Z – 13167 „k zahájení kroků k odkupu 

pozemků kolem vodní nádrže Džbán“ byl předkladatelkou návrhu stažen 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Čapkové a člena ZHMP Nachera – zařadit tisk Z – 

13163 „K financování Akademie umění a kultury pro seniory“ jako první bod radního 

Kováříka  

PRO: 40   PROTI: 0   ZDR. 4 

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – zařadit bod „Informace o průběhu 

dokončení Šlechtovy restaurace“ jako první bod náměstka primátora Pospíšila 

PRO: 23   PROTI: 0   ZDR. 15 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – zařadit bod „Podezření na střet zájmů Zdeňka 

Hřiba při výběrových řízení na ředitele Dopravního podniku HMP - žádost o audit“ jako 

druhý bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 40   PROTI: 2   ZDR. 11 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Rázga – zařadit bod „fungování Operátora ICT“ jako 

poslední bod radního Kováříka 

PRO: 25  PROTI: 2   ZDR. 13 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Brože – zařadit bod „k vyjasnění zavádějících výroků 

primátora HMP Svobody v médiích“ jako první bod primátora HMP 

PRO: 29   PROTI: 1   ZDR. 12 

Nebylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Nachera – zařadit bod „Informace o situace v Pražské konzervatoři“ 

byl předkladatelem návrhu stažen 

 

Hlasování o návrhu I.náměstka primátora Hřiba – zařadit tisk Z – 13160 „Informace k 

vypořádání hloubkového auditu hospodaření Dopravního podniku hl. m. Prahy od 

společnosti StoneTurn a k plnění vybraných požadavků dozorčí rady Dopravního podniku 

hl. m. Prahy” jako první bod radního Zábranského 

PRO: 60   PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Benkoviče – zařadit bod „pověření TSK k analýze 

možností rozšíření parkovacích kapacit na sídlištích hlavního města Prahy“ jako poslední 

bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 17  PROTI: 1   ZDR. 15 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 62 PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 
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Procedurální návrh předsedy výboru pro energetiku ZHMP Chabra – posunout čas 

projednávání bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ od doby odhlasování na 

45 minut (tj. na čas 13,05 – 13,50 hodin) 

Pro: 60 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP. Poté 

převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček. 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Přestávka do 14,35 hodin 

 

 

    1 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na poskytnutí dotací hlavního města Prahy v Programu primární prevence ve 

školách a školských zařízeních pro rok 2025 a k úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na 

rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13020 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/1 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupila občanka HMP Valerie Bromová. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek 

 

Závěrečné slovo přednesl primátor hl. m. Prahy, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o převodu správy majetku mezi hlavním městem Prahou a 

městskou částí Praha 12 

 

  

   TISK:        Z - 13026 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupila občanka HMP Valerie Bromová 

 

Závěrečné slovo přednesl primátor hl. m. Prahy, který reagoval na diskusní příspěvek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    3 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k realizaci společné expozice a prezentace na veletrhu Expo Real 2025 a k návrhu na úpravu 

rozpočtu vlastního hl. m. Prahy pro rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13150 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 53         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/3 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Urban, Nacher 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Přestávka 10 minut 
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Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    4 

 

zastupitel Prokop 

 

k podezření na zneužívání služebního vozu MHMP Zdeňka Hřiba ve volební kampani 

 

  

   TISK:        Z - 13175 

Materiál uvedl člen ZHMP Prokop. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Kovářík, náměstek primátora Hřib, Urban, 

Nacher, Nepil, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským 

částem ZHMP Bílek, Čižinský, Kolář, Nerušil, předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, Nekolný, předseda 

výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl, Vyhnánek, 

předsedkyně výboru pro sport a volný čas ZHMP Čapková 

 

Přestávka 10 minut do 17,01 hodin 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Prokop, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Na návrh předkladatele člena ZHMP Prokopa proběhlo samostatné hlasování o textu 

usnesení: 

 

Samostatné hlasování o bodu „I. Zastupitelstvo hlavního města Prahy konstatuje, že 1. 

využívání služebního vozu Magistrátu hlavního města Prahy pro účely stranické kampaně 

Pirátské strany bylo ze strany náměstka Hřiba vysoce nemorální“ 

Pro: 28 Proti: 0 Zdr. 6 

Nebylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o bodu I. „Zastupitelstvo hlavního města Prahy konstatuje, že 2. 

členové Rady hlavního města Prahy, kteří jsou zároveň celostátními předsedy některé z 

parlamentních stran, by měli zvážit setrvání ve svých exekutivních funkcích, protože být 

členem Rady hlavního města Prahy je práce na plný úvazek“  

Pro: 18 Proti: 1 Zdr. 2 

Nebylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o bodu II. „Zastupitelstvo hlavního města Prahy ukládá 1. JUDr. 

Tomáši Havlovi, Ph.D., pověřenému řízením Magistrátu hlavního města Prahy 1. 

vypracovat detailní audit služebních cest náměstka Hřiba od jeho zvolení předsedou 

Pirátské strany do dnešního dne a vyčíslit náklady na služební cesty mimo území hlavního 

města Prahy viz příloha č. 1 (Kniha jízd), s důrazem na mimopražské služební cesty“ 

Termín 30. 6. 2025 

Pro: 28 Proti: 0 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 
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Samostatné hlasování o návrhu člena ZHMP Vyhnánka (předkladatel člen ZHMP Prokop 

se s návrhem ztotožnil) na doplnění textu o bod II. „Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

ukládá 2. Radě hlavního města Prahy 1. zrušit služební auta pro všechny politiky 

Zastupitelstva hlavního města Prahy a Rady hlavního města Prahy vyjma primátora 

hlavního města Prahy a zajistit řidičům pracovní nabídky v rámci organizací města“  

Termín: 1. 9. 2025 

Pro: 24 Proti: 0 Zdr. 2 

Nebylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o bodu III. Zastupitelstvo hlavního města Prahy vyzývá 1. 1. 

náměstka primátora MUDr. Zdeňka Hřiba 1. uhradit náklady na stranické kampaně 

Pirátské strany služebním vozem, a to včetně pohonných hmot, amortizace vozidla a platu 

řidiče“ 

Pro: 31 Proti: 0 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

 

    5 

 

zastupitel Nepil 

zastupitel Scheinherr 

 

 

k navýšení prostředků na projekty BESIP v roce 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13174 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 55         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/4 

Materiál uvedl člen ZHMP Scheinherr a člen ZHMP Nepil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Lněničková, radní Klecanda, Scheinherr, radní 

Kovářík, Nekolný, Nepil, Urban, předseda výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy 

ZHMP Beránek, Slabihoudek 

 

Přestávka 10 minut 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Scheinherr 
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Pozměňovací návrh člena ZHMP Nepila (ztotožnil se člen ZHMP Scheinherr) 

v bodě „II ukládá Radě HMP“ se na konci textu ve znění: „připravit a realizovat 

rozpočtové opatření v rámci kapitálových výdajů rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

k zajištění financování jednotlivých akcí BESIP s vlastním číslem akce“ vypustí konec 

textu ve znění: „uvedených v důvodové zprávě“ 

V příloze č. 1 se v druhé uvedené tabulce vypustí v kolonce „číslo akce“ text „0004347“ a 

původní text v kolonce „účel/název akce“ se změní na nový text ve znění: „rezerva pro 

akce BESIP“ 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    6 

 

zastupitel Prokop 

 

k podezření na střet zájmů Zdeňka Hřiba při výběrových řízeních DPP – žádost o audit 

 

název se na základě procedurálního návrhu v průběhu projednávání bodu změnil na nový 

název ve znění: 

 

„k důvodným pochybám o obsazení klíčových pozic v DPP“ 

 

  

   TISK:        Z - 13173 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/5 

Materiál uvedl člen ZHMP Prokop. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hřib, Kordová Marvanová, 

předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, Urban, předseda výboru kontrolního 

ZHMP Prokop, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP 

Bílek, Kolář, Scheinherr, Nacher 

 

Procedurální návrh náměstkyně primátora Udženija na prodloužení tohoto jednání po 19. 

hodině 

Pro: 39 Proti: 4 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hřib, Vodrážka, 

náměstkyně primátora Udženija, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, 

Hamanová, Nacher, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, předseda výboru pro 

dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek 

 

Přestávka 18,59 – 19,15 hodin 
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V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, náměstek primátora Hřib, 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

Přestávka 19,21 – 19,26 hodin 

 

Po ukončení přestávky vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP 

Prokop, náměstek primátora Hřib, Nacher 

 

Přestávka 20,29 do 20,32 hodin 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Prokopa na přejmenování tohoto bodu na nový název ve 

znění: „k důvodným pochybám o obsazení klíčových pozic v DPP“ 

Pro: 46 Proti: 6 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování proběhlo k textu usnesení, se kterým se ztotožnil předkladatel člen ZHMP 

Prokop ve znění: 

„Zastupitelstvo HMP I. konstatuje, že 

 1. po korupční kauze Dozimetr je nanejvýš žádoucí, aby personální obsazování nejvyššího 

vedení Dopravního podniku hl. m. Prahy, a. s. (dále jen DPP) bylo transparentní a 

nevyvolávalo žádné pochybnosti o vazbách, integritě, profesní pověsti nebo kompetenci 

zvoleného managementu, stejně jako o průběhu výběrových řízení od jejich vypsání až po 

jejich vyhodnocení ze strany orgánů DPP 

2. pozici ředitele úseku, která zodpovídá za bezpečnost a zejména bezpečnost provozu 

vozidel provozovaných DPP, ale také dodržování právních předpisů by měla zastávat 

osoba s nezpochybnitelnou profesní i osobní integritou, nezatížená pochybami ohledně 

svých historických konání 

II. vyzývá  

předsedu dozorčí rady DPP, aby zajistil obsazení pozic ředitelů úseků DPP dle bodu I. 2. 

tohoto usnesení osobami s nezpochybnitelnou profesní i osobní integritou, nezatíženou 

pochybami ohledně svých historických konání majících za následek trestněprávní postih  

III. ukládá Radě hl. m. Prahy  

1.informovat Zastupitelstvo HMP o přijatých opatřeních dle bodu II. tohoto usnesení 

Termín: 18. 6. 2025 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    7 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na úplatné nabytí částí pozemků parc. č. 3992/1, 3992/17, 3992/21, 4036/6, 4036/17 

a 4036/450 v katastrálním území Horní Počernice z vlastnictví společnosti AIRMEDIA a.s. do 

vlastnictví hlavního města Prahy za účelem umístění stavby „Podjezd pod železniční tratí ČD 

Praha - Lysá nad Labem v ul. Bystré, č. akce 999547“ 

 

  

   TISK:        Z - 12871 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/6 

Materiál uvedl I.náměstek primátora Hřib. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    8 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 2600 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně pořizovaná) 

a k návrhu Plánovacích smluv a Dohod o vypořádání k dané změně dle Metodiky spoluúčasti 

investorů na rozvoji území hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12940 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/7 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Anna Vinklárková, Valerie Clare Talacková, Mgr. 

Pavel Dobeš – místostarosta MČ Praha 3 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, 

Zeman, radní Kovářík 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    9 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3208 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 14) a k návrhům 

Plánovacích smluv a Dohod o vypořádání k dané změně dle Metodiky spoluúčasti investorů 

na rozvoji území hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12780 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/8 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček, který v rámci svého úvodního slova přednesl 

technický pozměňovací návrh. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Zeman. 

 

Náměstek primátora Hlaváček přednesl technický pozměňovací návrh, kdy uvedl, že 

v rámci přílohy č. 6 tohoto usnesení dochází k technické úpravě (úpravě textace) příloh č. 

10A a 10B k plánovací smlouvě a konstatoval, že obě uvedené přílohy se nahrazují 

aktualizovaným zněním 

Pro: 52 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   10 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3294 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 18) a k návrhu 

Plánovací smlouvy a Dohody o vypořádání k dané změně dle Metodiky spoluúčasti investorů 

na rozvoji území hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12797 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/9 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kleslová, předseda výboru pro územní rozvoj 

ZHMP Pek, radní Kovářík, náměstkyně primátora Komrsková, Soukup, Freitas Lopesová, 

náměstek primátora Hlaváček 
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Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Hlaváček, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Procedurální návrh náměstkyně primátora Komrskové na přerušení tohoto tisku, projednat 

ho na ZMČ Praha 10 a následně tisk vrátit ve schválené podobě zpět na zasedání 

Zastupitelstva hl. m. Prahy“ 

Pro: 22 Proti: 7 Zdr. 8 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   11 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP – Z 3290 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 18) 

 

  

   TISK:        Z - 13052 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   46       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/10 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Nepil. Reagoval náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   12 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání - 1. skupina (fáze "návrh" + "OOP", vlna 18) 

 

  

   TISK:        Z - 13055 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/11 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Lněničková, Kleslová, náměstek primátora 

Hlaváček, Tylová, Nepil, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Hlaváček, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 
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Návrh členky ZHMP Lněničkové na samostatné hlasování o každé změně zvlášť: 

 

Samostatné hlasování k příloze č. 3 k usnesení – doporučené ke schválení: 

číslo změny 3281 – MČ Praha 4 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

číslo změny 3293 – MČ Praha – Dolní Měcholupy 

Pro: 46 Proti: 0 Zdr.0 

Bylo přijato. 

 

číslo změny 3298 – MČ Praha – Slivenec 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

číslo změny 3299 – MČ Praha 4 

Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

číslo změny 3312 – MČ Praha 12 

Pro: 34 Proti: 0 Zdr. 11 

Bylo přijato. 

 

číslo změny 3319 – MČ Praha 12 

Pro: 42 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

číslo změny 3395 – MČ Praha 22 

Pro: 34 Proti: 0 Zdr. 9 

Bylo přijato. 

 

číslo změny 3397 – MČ Praha – Satalice 

Pro: 44 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    13 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů odboru OCP MHMP v kapitole 02 - Městská 

infrastruktura na rok 2025 a poskytnutí účelové neinvestiční dotace pro MČ na realizaci 

Reuse dne a MČ Praha 8 na Libeňské reuse a komunitní centrum 

 

  

   TISK:        Z - 13004 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/12 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, předsedkyně výboru pro životní prostředí, 

veřejný prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa, předseda výboru pro dotační vztahy a 

vztahy k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

Knitl, náměstkyně primátora Komrsková 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   14 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu OCP MHMP na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v kapitole 02 - Městská 

infrastruktura v roce 2025 a poskytnutí účelových dotací městským částem Praha - Ďáblice a 

Praha – Březiněves 

 

  

   TISK:        Z - 13078 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/13 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupil radní Kovářík 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   15 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 1508/17 a 1510/1 v kat. ú. Dubeč do vlastnictví 

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13000 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/14 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Zoologická zahrada hl. m. Prahy, 

U Trojského zámku 120/3, 171 00 Praha 7, IČO: 00064459 

 

  

   TISK:        Z - 12902 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/15 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   17 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 a k poskytnutí dotací 

městským částem hl. m. Prahy na projekty související s naplňováním cílů Klimatického plánu 

hl. m. Prahy do roku 2030 

 

  

   TISK:        Z - 13079 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 3    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/16 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

Knitl, radní Kovářík, předseda výboru finančního ZHMP Brož, náměstkyně primátora 

Komrsková, předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a pohřebnictví 

ZHMP Kubesa, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP 

Bílek 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátora Komrsková, která reagovala na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí individuálních účelových dotací v oblasti kultury v roce 2025 a k 

úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kap. 06 a v kap. 10 na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13049 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 36         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/17 

Materiál uvedl v zastoupení náměstka primátora Pospíšila radní Hroza. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, 

výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, Hušbauer 

 

Závěrečné slovo přednesl v zastoupení náměstka primátora Pospíšila radní Hroza, který 

reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kap. 06 a na poskytnutí 

individuální neinvestiční účelové dotace v oblasti cestovního ruchu pro rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13151 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/18 

Materiál uvedl v zastoupení náměstka primátora Pospíšila radní Hroza. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 20 - 24 

Pro: 50 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Zdravotnická 

záchranná služba hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13036 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/19 

Materiály pod poř. č. 20 - 24 uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   21 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl.m. Prahy Domov se zvláštním 

režimem Terezín 

 

  

   TISK:        Z - 13043 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/20 

Usnesení bylo přijato. 

 

   22 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Zahrada pro duši 

 

  

   TISK:        Z - 13028 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/21 

Usnesení bylo přijato. 
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náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Městská nemocnice 

následné péče 

 

  

   TISK:        Z - 13029 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/22 

Usnesení bylo přijato. 
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   24 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na poskytnutí dotací v Programu podpory v oblasti zdravotnictví pro rok 2025 a k 

návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13105 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/23 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček. 

    25 

 

 zastupitel Čižinský 

 

k výrokům představitelů města o dostatečných kapacitách středních škol 

 

  

   TISK:        Z - 13171 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/24 

Materiál uvedl člen ZHMP Čižinský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Klecanda, Čižinský, předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík, primátor hl. m. Prahy, Nepil, Freitas Lopesová, 

předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, Drápalová, předsedkyně výboru pro sport a 

volný čas ZHMP Čapková, Scheinherr, Zelenka, radní Hroza, předseda výboru pro 

výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, předseda výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlík, náměstkyně primátora Udženija 

 

Přestávka 23,08 – 23,18 hodin 

 

Po ukončení přestávky převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro energetiku 

ZHMP Chabr, Čižinský 
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Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Čižinský, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Přestávka od 23,22 do 23,25 hodin 

 

Doplňující návrh předsedy výboru pro energetiku ZHMP Chabra – do textu usnesení 

doplnit text ve znění: 

ZHMP konstatuje, že míst na veřejných středních školách v Praze je nedostatek 

Pro: 23 Proti: 0 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Čižinského – do textu usnesení doplnit text ve znění:  

Zastupitelstvo hlavního města Prahy I. ukládá 1. Radě HMP 1. navýšit kapacitu veřejných 

středních škol pro následující termín přijímacích zkoušek v roce 2026, a to například 

nákupem či pronájmem vhodných objektů 

Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

ZHMP II. konstatuje, že na pražských středních školách studuje vysoké procento studentů 

s bydlištěm mimo území HMP, kvůli čemuž dochází k naplněnosti kapacit pražských 

veřejných středních škol 

Pro: 50 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vl. hl.m. Prahy v kap. 04 na poskytnutí neinvestiční účelové 

dotace v Programu celoměstské podpory vzdělávání na území hlavního města Prahy 

 pro rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13019 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 56         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/25 

Materiál uvedl radní Klecanda, který informoval o opravě chyby v důvodové zprávě, kde 

byl  překlep, způsobující rozdíl v desetikorunách, v uvedené částce. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   27 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na poskytnutí dotací na základě Programu podpory využití volného času dětí a 

mládeže pro rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12928 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/26 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupila předsedkyně výboru pro sport a volný čas ZHMP Čapková.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   28 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovacích listin příspěvkových organizací zřízených hl.m. Prahou v gesci 

odboru školství, mládeže a sportu 

 

  

   TISK:        Z - 13086 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 58         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/27 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   29 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kapitole 04 a poskytnutí dotací v 

Programu podpory sportu a tělovýchovy v hlavním městě Praze pro rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13060 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/28 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro sport a volný čas ZHMP 

Čapková, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, předseda výboru pro energetiku 

ZHMP Chabr. V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele 

MHMP pro sekci průřezových činností, pověřený řízením MHMP. Dále v diskusi 

vystoupil člen ZHMP Nepil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   30 

 

zastupitelka Čapková 

zastupitel Nacher 

 

 

k financování Akademie umění a kultury pro seniory HMP 

 

  

   TISK:        Z - 13163 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/29 

Materiál uvedla členka ZHMP Čapková a člen ZHMP Nacher. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, 

výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, radní Hroza, radní Kovářík, 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Nepil, předsedkyně výboru pro sport a volný 

čas ZHMP Čapková, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, 

předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa, 

Vodrážka, Freitas Lopesová, Zelenka, Nacher 

 

Závěrečné slovo přednesla členka ZHMP Čapková a člen ZHMP Nacher, kteří reagovali 

na diskusní příspěvky. 
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Doplňující návrh člena ZHMP Nachera (ztotožnila se členka ZHMP Čapková) - do 

původního textu usnesení v bodě „I. ukládá 1. Radě HMP 1. zajistit navýšení příspěvku 

zřizovatele…….“ se za číslovku „2025“ doplní čárka a text ve znění: „s tím, že 100 000 Kč 

se přesune z provozních výdajů odboru SLU MHMP v kapitole 0901 § 6171 – autoprovoz, 

ORG 90191“ 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   31 

 

radní Kovářík 

 

k aktualizaci Seznamu projektů Akčního plánu k Integrované strategii pro ITI Pražské 

metropolitní oblasti pro období 2021 - 2027 - část IROP2 

 

  

   TISK:        Z - 13084 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/30 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   32 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 a poskytnutí účelových 

dotací městským částem hl. m. Prahy na vrub kapitoly 1016 - MČ - neinvestiční/investiční 

rezervy (UP) v rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13109 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/31 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru finančního ZHMP Brož 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   33 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 a poskytnutí účelových 

investičních dotací MČ Praha 8 a MČ Praha - Dolní Měcholupy na vrub kapitoly 1016 - MČ 

- rezerva na spolufinancování projektů EU/EHP (UF) v rozpočtu vlastního hlavního města 

Prahy v roce 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12990 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/32 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Nepil 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 a poskytnutí účelové 

investiční dotace MČ HMP 

 

  

   TISK:        Z - 13141 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 51         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/33 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   35 

 

radní Kovářík 

 

k nabytí 100% podílu ve společnosti Sedmá Nemovitostní s.r.o 

 

  

   TISK:        Z – 13135 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 45         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/34 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   36 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu opatření obecné povahy, kterým se stanovuje místní koeficient pro vymezené 

nemovité věci u daně z nemovitých věcí 

 

  

   TISK:        Z – 13139 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 49         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/35 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   37 

 

zastupitelka Rázga 

zastupitel Nacher 

 

 

k problematice krátkodobého ubytování na území hl. m. Prahy 

 

+ na stůl byla rozdána výměna usnesení 

 

  

   TISK:        Z - 13166 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 54         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/36 

Materiál uvedla členka ZHMP Rázga.  

 

V diskusi vystoupila občanka HMP Ing. Marta Pakostová 

 

Se svým úvodním slovem vystoupil člen ZHMP Nacher. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, 

výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, Kordová Marvanová, Bodeček, 

Tylová, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, náměstek primátora Hřib, Urban, 

předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl, předseda 

výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Nacher a členka ZHMP Rázga, kteří reagovali na 

diskusní příspěvky. 

 

Hlasování proběhlo k upravenému textu usnesení, které bylo rozdáno na stůl ve znění:  

Zastupitelstvo hlavního města Prahy I. konstatuje, že  

1. respektuje principy svobodného podnikání a regulaci podnikání je vždy až tou nejzazší 

možností  

2. problém krátkodobého ubytování se na území hl. m. Prahy nadále prohlubuje a je 

nezbytné docílit legislativního zmocnění pro hl. m. Prahu regulovat krátkodobé ubytování 

a schválit další legislativní nástroje, které umožní na jejím území v postižených lokalitách 

řešit problémy s krátkodobými ubytovacími službami  

II. žádá 1. Poslaneckou sněmovnu Parlamentu České republiky, aby v co nejkratším čase 

přijala systémové, tzn. legislativní řešení problematiky krátkodobého ubytování a 

projednala legislativní iniciativu hl. m. Prahy (ve sněmovně tisk č. 41), která vyžaduje 

změnu živnostenského zákona, díky níž hl. m. Praha dostane pravomoc regulovat 

krátkodobé ubytování v postižených lokalitách  
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2. Poslaneckou sněmovnu Parlamentu České republiky, aby nepodpořila v rámci své 

legislativní tvorby žádné pozměňovací návrhy, které by vedly k odstranění zmocnění pro 

obce regulovat krátkodobé ubytování a dalších nástrojů s cílem řešit problematiku 

krátkodobého ubytování  

III. ukládá 1.primátorovi hl. m. Prahy doc. MUDr. Bohuslavovi Svobodovi, CSc.  

1.neprodleně informovat všechny poslance Parlamentu ČR o přijatém usnesení  

Termín: 25.4.2025 

(text usnesení předložila členka ZHMP Rázga, člen ZHMP Nacher a bylo konzultováno 

s členkou ZHMP Kordovou Marvanovou), 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   38 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

Informace k vypořádání hloubkového auditu hospodaření Dopravního podniku hl. m. Prahy 

od společnosti StoneTurn a k plnění vybraných požadavků dozorčí rady Dopravního podniku 

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13160 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/37 

Materiál uvedl I.náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kordová Marvanová, náměstek primátora Hřib, 

Nepil, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, předseda výboru pro strategické 

investice ZHMP Portlík, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, náměstkyně 

primátora Komrsková 

 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop - navrhl nový text usnesení ve znění: 

ZHMP ukládá Radě HMP zajistit stálý přístup na jednání dozorčí rady Dopravního 

podniku s hlasem poradním JUDr. Haně Kordové Marvanové 

Pro: 12 Proti: 0 Zdr. 3 

Nebylo přijato. 

 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík – navrhl nový text usnesení ve 

znění:  

I.ZHMP bere předložené informace na vědomí 

Pro: 36 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 39 - 41 

Pro: 50 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   39 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na určení vlastnického práva k části pozemku parc. č. 4370 o výměře 22 m2 v k.ú. 

Žižkov 

 

  

   TISK:        Z - 12027 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44      PROTI: 0   ZDRŽEL SE:  0     

   (z důvodu pochybnosti o platnosti hlasování bylo avizováno opakování hlasování) 

 

Materiály pod poř. č. 39 - 41 uvedl radní Zábranský. 

 

   40 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na zrušení a vypořádání spoluvlastnictví k pozemkům parc.č. 15/8, 515/3 a 523/33 

vše k.ú. Střížkov 

 

  

   TISK:        Z - 13018 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/39 

Usnesení bylo přijato. 
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   41 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy ve znění pozdějších předpisů 

 

Svěření: 

Praha 4 (pozemky v k.ú. Braník) 

Praha - Vinoř (pozemky v k.ú. Vinoř) 

 

  

   TISK:        Z - 13111 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/40 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 42 - 52 

Pro: 48 Proti: 2 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   42 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu pozemků v k. ú. Jinonice mezi společností GID Velké Jinonice s.r.o. a  

hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12530 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  34        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/41 

Materiály pod poř. č. 42 - 52 uvedl radní Zábranský. 

 

Ve společné diskusi ke všem sloučeným tiskům vystoupili tito členové ZHMP: předseda 

výboru finančního ZHMP Brož, radní Zábranský, předseda výboru pro energetiku ZHMP 

Chabr 

 

Komplexní pozměňující protinávrh předsedy výboru finančního ZHMP Brože ve znění: 

ZHMP nesouhlasí se směnou a doporučuje Radě HMP záměr prodeje požadovaných 

pozemků 

Pro: 9 Proti: 2 Zdr. 13 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   43 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu pozemků v k.ú. Vysočany, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12907 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 46         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/42 

Usnesení bylo přijato. 

 

   44 

 

radní Zábranský 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.20/25 ze dne 23.1.2025 k návrhu na úplatný převod 

části pozemku parc. č. 2670/12 k.ú. Kyje 

 

  

   TISK:        Z - 12950 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI: |0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/43 

Usnesení bylo přijato. 

 

   45 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 1246/4 o výměře 44 m2 v k.ú. Hostivař 

 

  

   TISK:        Z - 12840 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/44 

Usnesení bylo přijato. 
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   46 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc.č. 1712 a části pozemku  parc.č. 928/1 v k. ú. 

Troja 

 

  

   TISK:        Z - 11799 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 34         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/45 

Usnesení bylo přijato. 

 

   47 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 3320/12 o výměře 70 m2 v k.ú. Michle 

 

  

   TISK:        Z - 13021 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/46 

Usnesení bylo přijato. 

 

   48 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uspořádání vztahů k pozemkům v k.ú. Horní a Dolní Počernice 

 

  

   TISK:        Z - 13006 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 43         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/47 

Usnesení bylo přijato. 
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   49 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 3788/4, 1266/7, 3788/2, 3788/8, 3788/6, 3788/5, 

1333/60, 1333/75, 1333/55, 1334/12, 1333/41 a 1333/42 v k.ú. Libeň a staveb komunikací, 

kterými jsou tyto pozemky zastavěny 

 

  

   TISK:        Z - 12809 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/48 

Usnesení bylo přijato. 

 

   50 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 46/19, parc.č. 133/6, parc.č. 417/4 a parc.č. 

417/18 v k.ú. Holešovice, obec Praha z vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví 

hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12924 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 43         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/49 

Usnesení bylo přijato. 

 

   51 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 1073/38, parc. č. 1073/39, parc. č. 1073/40, 

parc. č. 1073/75, parc. č. 1073/82, parc. č. 1073/83 a parc. č. 1073/84 v k. ú. Hodkovičky, 

obec Praha z vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13007 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 42         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/50 

Usnesení bylo přijato. 
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   52 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 3333/5 a parc. č. 3334/2 v k. ú. Krč, obec Praha 

z vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13009 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/51 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh náměstkyně primátora Udženija - opakovat hlasování k tisku Z – 

12027, bod poř. č. 39 z důvodu nezpochybnitelnosti jeho schválení v rámci sloučení 

s dalšími tisky při tomto jednání ZHMP 

Opakované hlasování k tisku Z - 12027  

   39 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na určení vlastnického práva k části pozemku parc. č. 4370 o výměře 22 m2 v k.ú. 

Žižkov 

 

  

   TISK:        Z - 12027 

 

   Opakované HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:             PRO:  40      PROTI: 0   ZDRŽEL SE:  0       

 

 

                                                                                                    USNESENÍ ČÍSLO: 23/38 

 

 

   53 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu úplatného nabytí nemovitostí v k.ú. Jinonice, obec Praha, ve vlastnictví ČR - Úřadu 

pro zastupování státu ve věcech majetkových, do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13138 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  24        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                               

Materiál uvedl radní Zábranský. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, 

radní Kovářík, radní Zábranský, radní Klecanda, předseda výboru finančního ZHMP Brož 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Zábranský, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Pozměňovací návrh předsedy výboru finančního ZHMP Brože – navrhl text usnesení ve 

znění:  

III. ukládá Radě HMP zajistit přípravu a realizaci vybudování školského zařízení v objektu 

tzv. Brandejsova statku v Suchdole 

(předseda návrhového výboru Chabr konstatoval, že po konzultaci předloženého návrhu 

textu usnesení s JUDr. Tomášem Havlem, Ph.D. – zástupcem ředitele pro Sekci 

průřezových činností, pověřeným řízením MHMP, je návrh nehlasovatelný) 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

   54 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na využití zákonného předkupního práva ke stavbě bez čp/če na pozemku ve 

vlastnictví hlavního města Prahy v k. ú. Chodov, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 13089 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   35       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  3   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/52 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Lepš, předseda výboru pro strategické 

investice ZHMP Portlík, radní Zábranský, radní Klecanda, předseda výboru pro energetiku 

ZHMP Chabr 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 55 - 61 

Pro: 47 Proti: 3 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   55 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností Vršovice Park 

s.r.o. a hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 13013 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/53 

Materiály pod poř. č. 55 – 61 uvedl radní Zábranský. 

 

Ve společné diskusi ke všem sloučeným tiskům vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, 

radní Zábranský, radní Kovářík, Tylová 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   56 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 3 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Horní Počernice, obec Praha, z vlastnictví společnosti Rezidence Na Větráku s.r.o. do 

vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12991 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/54 

Usnesení bylo přijato. 
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   57 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 17 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. 

ú. Modřany, obec Praha, z vlastnictví společnosti Linkin Invest II s.r.o. do vlastnictví  

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13005 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/55 

Usnesení bylo přijato. 

 

   58 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí komunikace vč. svodidel a obnoveného odvodňovacího příkopu 

vč. 8 ks prodloužených vyústění (přípojek) vpustí vše v k. ú. Dubeč, obec Praha, z vlastnictví 

společnosti MOL Česká republika, s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13025 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/56 

Usnesení bylo přijato. 

 

   59 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí s omezující podmínkou po dobu 10 let pozemků parc. č. 783/13 

a parc.č. 783/14 v k.ú. Komořany, obec Praha, z vlastnictví České republiky, právo 

hospodařit s majetkem státu Správa železnic, státní organizace do vlastnictví  

hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12995 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/57 

Usnesení bylo přijato. 
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   60 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků, resp. spoluvlastnických podílů na pozemcích v k. ú. 

Liboc a Modřany z vlastnictví České republiky s právem hospodaření s majetkem státu pro 

Státní statek hl. m. Prahy "v likvidaci" do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13048 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/58 

Usnesení bylo přijato. 

 

   61 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 10 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. 

ú. Hostavice, obec Praha, z vlastnictví společnosti T.L.S group a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13053 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/59 

Usnesení bylo přijato. 

 

   62 

 

předsedové výborů ZHMP 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z - 13155 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Úvodem vystoupil primátor HMP, který přítomné seznámil s návrhem textu usnesení 

 

V diskusi vystoupil náměstek primátora Hřib. Reagoval předseda návrhového výboru 

Chabr. 
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Náměstek primátora Hřib požádal o samostatné hlasování k bodu usnesení ve znění:  

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

III. volí 1. ke dni 25. 4. 2025 do funkce předsedy Výboru pro IT, Smart City a 

eGovernment ZHMP Ing. Michala Biskupa  

Pro: 32 Proti: 0 Zdr. 1 

primátor HMP zpochybnil hlasování z důvodu, že hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se 

však objevilo, že „nehlasoval“ 

 

Opakované hlasování o části textu navrženého usnesení ve znění: 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

III. volí 1. ke dni 25. 4. 2025 do funkce předsedy Výboru pro IT, Smart City a 

eGovernment ZHMP Ing. Michala Biskupa  

Pro: 32 Proti: 0 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování následně proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

I.bere na vědomí zánik mandátu člena Zastupitelstva hlavního města Prahy Davida 

Procházky dnem 14. 4. 2025  

II. odvolává ke dni 24. 4. 2025 z funkce tajemníka Výboru pro správu majetku ZHMP Ing. 

Jana Raka 

III. volí 

ke dni 25. 4. 2025 do funkce tajemníka Výboru pro správu majetku ZHMP Bc. Rudolfa 

Fischera 

Pro: 31 Proti: 0 Zdr. 0 

Usnesení nebylo přijato. 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

 

1  Z-13113 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným 

dopadem na dopravu  

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

2  Z-13118 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města 

Prahy v roce 2025 o neinvestiční transfery ze 

státního rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu 

běžných výdajů v kap. 0416 v roce 2025 u škol a 

školských zařízení, zřizovaných hlavním městem 

Prahou a u škol a školských zařízení, zřizovaných 

městskými částmi hlavního města Prahy 

radní Klecanda 
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3  Z-13120 k úpravě rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2025 v kap. 0416 v souvislosti s poskytnutím 

účelových neinvestičních transferů ze státního 

rozpočtu z MŠMT 

radní Kovářík 

4  Z-13116 Informace za období od 27. března 2025 do 23. 

dubna 2025 o provádění hloubkových auditů v 

návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy 

ke kauze Dozimetr a usnesení Zastupitelstva hl. m. 

Prahy č. 1/30 ze dne 24. listopadu 2022 a 

informace k trestnímu oznámení „Lysolaje“ 

radní Zábranský 

5  Z-13108 Zpráva o činnosti Výboru pro zdravotnictví a 

prevenci civilizačních chorob ZHMP za rok 2024 

předseda Výboru 

pro zdravotnictví a 

prevenci 

civilizačních 

chorob ZHMP 

 

 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Dopis – výstavka zničené zemědělské techniky, umístěné na trávnících mezi stromy 

v Korunovační ulici před budovou velvyslanectví Ruské federace 

(Dr. Igor Hendrych, *****) 

 

Dopis – hrozící pokračování vážné krize Pražské konzervatoře 

(T. Turek, P. Šimák, *****) 

 

 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
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Přijatá usnesení ZHMP č. 23/1 až č. 23/59 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 2,47 hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

 

MgA. Kamila Matějková 

 

 

 

 

 

 

        Ing. arch. Zuzana Hamanová 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 29. 4. 2025 

 


